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Mødedato: 13. december 2022 

Tidspunkt: 18.30 - 21.30 
 

Spisning: personalerummet 

Mødested: konferencerummet 
 

Forplejning:  

KH, JH, HF 

 

Afbud:  
O: Punkter til orientering. 

D: Punkter til drøftelse/debat. 

B: Beslutningspunkt.      

G: Punkt til godkendelse. 

 

0.  Valg af ordstyrer. 

 

 

1.  

 

Godkendelse af referat (G) 

Referat medsendes dagsordenen før mødet. 

 

Godkendt. 

2.  

 

Elevrådet (O og D)  

Elevrådets formand og næstformand orienterer om elevrådets arbejde.  

 

Der har ikke været møde siden sidst. 

Det ser ud til, det går fint i de fleste klasser. 

 

3.   

 

Orientering fra formand og skoleleder. (O) 

- Ansættelse pr. 1. januar.  

Vi har ansat Henriette som klasselærer i 12x. Hun har været på besøg. 

- Dialogmøde med politikere. 

Janni og Helle har været til dialogmøde, og der er meget, der kan være interessant at tage 

med videre og drøfte i bestyrelsen. Slides vises på et senere bestyrelsesmøde. Det var et 

virkelig godt dialogmøde. Der blev bl.a. talt om mellemformer. 

 

På skolen har vi haft juleklippedag, med besøg af bedsteforældre i grøn afdeling og alle 

afdelinger var meget optagede af dagens aktiviteter. 

 

I dag var der Lucia-optog på skolen med ca. 12 piger fra 4.-5.klasserne. 

 

9y og x har været i Jelling og besøge Lottes grav. Det var meget fint. Alle var meget til 

stede i det. 

 

- Forældrehenvendelse til Vejle Amts Folkeblad. 

Artiklen har været i avisen i dag. En forælder har henvendt sig til avisen, da hun ikke følte 

sig hørt i kommunen og på skolen. Artiklen blev læst på mødet. 

 

 

4.  

 

Meddelelsesbog – til alle elever – drøftelse af udkast til princip. (O og D) 

Som en del af den politiske aftale fra Folketinget, ”Aftale om fremtidige evaluerings- og 

bedømmelsessystem i folkeskolen”, skal alle skoler i Danmark indkøre en meddelelsesbog 

for alle elever hen over dette skoleår.  

 

Udkastet til kommende princip drøftes og det kan justeres frem mod en godkendelse på 

næste skolebestyrelsesmøde i januar. 
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Udkastet er medsendt dagsordenen. 

 

Procesplan præsenteres. 

 

Chat funktion blev drøftet blandt personalet. Det er ikke et kommunikationssted, det skal 

skrives med i princippet. 

 

I aftalen fremgår det at AULA er supplerende i samarbejdet om meddelelsesbogen. 

 

Der rettes til i udkastet. (der skal ses på det med at inddrage elev og skal forældre nævnes 

der?) 

 

Skriveudvalget arbejder videre med formuleringerne.  

 

 

5.  Nyhedsbrev fra skolebestyrelsen. (O og D) 

Skolebestyrelsens første nyhedsbrev til forældrene på skolen gennemlæses sammen, 

drøftes og der kan justeres på mødet.  

Nyhedsbrevet sendes ud via HF fredag d. 16. december. 

 

Vi rettede den til sammen. 

 

Den sendes ud til bestyrelsen til gennemsyn. 

 

6.  Den gode historie om Ødsted Skole (O og D) 

Skolebestyrelsen sætter fokus på, hvordan der kan arbejdes med gode historier om skolen. 

Få historierne ud i lokalsamfundet – hvilke veje skal vi gå med det? 

 

Punktet udsættes til næste møde. 

 

7.  Bestyrelsens mødekalender. (O, D og G) 

Der er foretaget en opdatering af mødekalenderen efter drøftelse på sidste møde om 

interessante og vigtige punkter til kommende dagsordener fra kursus for nye 

skolebestyrelser. Punkterne gennemgås, justeres evt. og godkendes til videre planlægning. 

Oplægget til mødekalenderen er medsendt dagsordenen. 

 

Punktet udsættes til næste møde. 

 

8.  Evt. 

 

 

9.  Punkter til næste møde: 

Kvalitetshandleplan  

 

Til kommende møder: proces i forhold til forældresamarbejde. 

10.  Lukket møde.  
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